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عارف آقاسی به استقلال پیوست
مدافع باشــگاه فــولاد به 
استقلال پیوســت. به نقل از 
سایت رسمی باشگاه استقلال، 
عــارف آقاســی مدافع فصل 
گذشــته تیم فوتبــال فولاد، 
با عقد قراردادی ۲ ســاله به 
اســتقلال پیوست. این مدافع 
۲۴ ساله علاوه بر فولاد، سابقه 

بازی در تراکتور را هم در کارنامه خود دارد.

دانشگر:
 با استقلال قرارداد دارم

من  استقلال گفت:  مدافع 
قــراردادم را فســخ نکردم و 
داشتم  یک مشــکل کوچک 
که آقای مجیــدی آن را حل 
کرد. به گزارش ایسنا، محمد 
دانشــگر درباره اخباری مبنی 
بر جدایی اش از استقلال اظهار 
)یک شنبه(  صبح  دیروز  کرد: 
یک کار مالیاتی داشتم و رفتم و برگشتم. دانشگر با بیان این که با استقلال قرارداد 
دارم، گفت: با فرهاد مجیدی صحبت کردم و مشــکلم را حل کرد. من قراردادم 

را فسخ نکردم و یک مشکل کوچک داشتم که آقای مجیدی آن را حل کرد.

مذاکره اولیه استقلال با لژیونر ایرانی
در  حاضر  ایرانــی  بازیکن 
لیگ پرتغــال مد نظــر تیم 
فوتبال اســتقلال قرار دارد و 
مذاکــرات اولیه با این بازیکن 
انجام شــده است.  به گزارش  
تسنیم، جعفر سلمانی، بازیکن 
ایرانی تیم فوتبال پورتیمونزه 
پرتغال یکی از بازیکنان مدنظر 
فرهاد مجیدی برای پیوســتن به تیم استقلال است. این بازیکن که به اردوهای 
تیم ملی نیز دعوت شده بود، مذاکرات اولیه با استقلال را انجام داده و همه چیز 

به روزهای آینده بستگی دارد.

حسین زاده با قراردادی ۲ ساله به استقلال پیوست
تیم  پیش  فصــل  بازیکن 
فوتبال سایپا، به تیم استقلال 
پیوســت.  به نقل از رســانه 
رســمی باشــگاه اســتقلال، 
امیرحسین حسین زاده هافبک 
تهاجمی پیشــین تیم فوتبال 
ســایپا با عقد قــراردادی دو 
ساله به استقلال پیوست. این 
بازیکن ۲۰ ســاله ســابقه بازی در رده های پایه تیم ملی فوتبال ایران را هم در 

کارنامه خود دارد

خانزاده به گل گهر سیرجان پیوست
مدافع پیشین پرسپولیس و 
تراکتور شاگرد امیر قلعه نویی 
شــد. بــه گــزارش فوتبالی، 
مدافع  خانــزاده  محمدرضــا 
تراکتور تبریز پــس از توافق 
کامل با مدیران باشگاه گل گهر 
سیرجان، رسماً به تیم فوتبال 
این باشگاه ملحق شد. مدافع 
3۰ ســاله جدید گل گهر سابقه بازی در پرسپولیس، فولاد، پدیده و ذوب آهن را 
هم در کارنامه دارد. گل گهر سیرجان اخیراً با پارگی رباط صلیبی ایمان سلیمی، 

مدافع جدید خود روبرو شده است.

قرارداد حدادی فر با ذوب آهن تمدید شد
ذوب آهــن  کاپیتــان 
قــراردادش را با این باشــگاه 
قاسم حدادی فر،  کرد.  تمدید 
ذوب آهن  ســابقه  با  کاپیتان 
پس از توافق بــا مدیران این 
را به  باشــگاه قرارداد خــود 
مدت یک ســال تمدید کرد. 
او ۱۶ سال ســابقه حضور در 

ذوب آهن و قدیمی ترین بازیکن این تیم است.

دروازه بان پیکان به استقلال پیوست  
دروازه بان فصل گذشــته 
پیکان به اســتقلال پیوست. 
به نقل از باشــگاه اســتقلال، 
دروازه بان  رضایــی  علیرضــا 
فصل گذشــته پیکان، با عقد 
قراردادی ۲ ساله به استقلال 
 ۲۱ دروازه بان  این  پیوســت. 
ساله سابقه حضور در تیم ملی 

جوانان را هم در کارنامه خود دارد.

اسامی ملی پوشان فوتسال برای بازی با بلاروس  
اسامی بازیکنان تیم ملی فوتسال برای بازی دوستانه با بلاروس اعلام شد.

به  گزارش خبرگزاری صدا و ســیما، تیم ملی فوتسال ایران برای برگزاری دو 
بازی دوســتانه با ۲۰ بازیکن به بلاروس می رود. ملی پوشان فوتسال ایران که در 
نخستین بازی خود در جام جهانی فوتسال ۲3 شهریور با صربستان روبرو می شوند 
آخرین بازی تدارکاتی خود پیش از این رقابت ها را مقابل بلاروس برگزار می کنند. 
با تصمیم ناظم الشریعه تیم ایران با ۲۰ بازیکن به بلاروس می رود؛ علیرضا صمیمی، 
سالار آقاپور، فرهاد فخیم، حمید احمدی، حمزه کدخدایی، سپهر محمدی، علی 
اصغر حسن زاده، محمدرضا سنگ ســفیدی، سعیداحمد عباسی، فرهاد توکلی، 
مهدی جاوید، بهزاد عظیمی، علیرضا رفیعی پور، مســلم اولاد قباد، سینا پرکاس، 
محمد شــجری، طا ها نعمتیان، باقر محمدی، حسین طیبی، احمد اسماعیل پور. 
شاگردان ســیدمحمد ناظم الشریعه ۵ شــهریور عازم بلاروس می شوند و ۸ و ۹ 
شهریور دو بازی را مقابل تیم فوتسال این کشور برگزار می کنند. تیم ایران سپس 
۹ شهریور به ایران باز می گردد و پس از استراحتی کوتاه، آخرین اردوی تدارکاتی 
خود پیش از جام جهانی فوتسال را برگزار می کند. مهدی کریمی، محمدحسین 

درخشانی و علی ابراهیمی سه بازیکنی بودند که از تیم ملی خط خوردند.

نیک نفس با قراردادی ۲ ساله به استقلال پیوست
هافبــک تیــم فــولاد به 
اســتقلال پیوست. به گزارش 
سایت رسمی باشگاه استقلال، 
زبیر نیک نفس هافبک دفاعی 
فصل گذشــته تیم فولاد که 
نمایش های درخشانی در این 
تیم داشت، با عقد قراردادی ۲ 
ساله به استقلال پیوست. این 
بازیکن ۲۸ ساله ســابقه بازی در تیم های ذوب آهن و صنعت نفت آبادان را هم 

در کارنامه خود دارد.

اخبار کوتاه

ســرمربی تیم ملی هندبال مردان در جمع خبرنگارن 
از حضور در جمع خانواده هندبال ایران ابراز خوشــحالی 

و خرسندی کرد.
به گزارش گروه ورزشی مردم ســالاری مانوئل مونتایا 
فرناندز، سرمربی اسپانیایی تیم ملی هندبال مردان ایران، 
دیروز در نشست خبری معارفه خود با عرض سلام و صبح 
بخیر به زبان فارســی گفت: احساس خوشحالی و افتخار 
می کنم که در میان جامعه هندبال ایران هســتم. در این 
چنــد روزی که به ایران آمده ام، رفتــار مهربانانه زیادی 

دیده ام و از این بابت خوشحالم. 
وی درخصوص تصمیمش برای ســرمربیگری تیم ملی 
هندبال کشورمان افزود: وقتی یک مربی ۶ هزار کیلومتر از 
خانه خودش دور می شود، حتما پتانسیل کشور موردنظر 
را دیده اســت. با اطمینان می گویم از سال ۲۰۱3 که در 
تیم قطر بودم، تیم ملی ایران را خوب می شناســم. من با 
رافائل صحبت کردم و در مورد هندبال ایران حرف زدیم. 
در مــورد نقاط قوت و ضعف هندبال کشــورتان صحبت 
کردیم و امیدوارم با کمک او به هندبال ایران کمک کنم. 
مانوئل مونتایا درباره ســطح کیفــی لیگ برتر هندبال 
کشورمان بیان کرد: لیگ ایران سطح بالا و بازیکنان جوان 
خوبی دارد البته بازی هــای کمی را در مدت حضورم در 
ایران دیدم اما باید بگویم واقعا از سطحی که هندبال ایران 
و بازیکنان آن دارند، سورپرایز شدم. البته  اطلاعات من از 
بازیکنانی که در لیگ ایران بازی می کنند، کم است. باید 
بتوانــم فاز دوم لیگ هندبال را ببینــم تا اطلاعاتم کامل 
شــود. در هر صورت امیدوارم بتوانم از همه ظرفیت های 
هندبال ایران اســتفاده کنم. سرمربی اسپانیایی تیم ملي 
هندبال مردان در خصوص شــناختش از هندبال ایران و 
لژیونرهایش گفت: قرارم بر این اســت که با بهترین ها کار 
کنم. اگر این نیاز وجود داشته باشد که لژیونرها می توانند 
به تیم ملی کمک کنند از آنها اســتفاده خواهم کرد. من 
قبــل از این هم با لژیونرهــا در ارتباط بودم و می دانم که 
می خواهند به ایران کمک کننــد. زمانی که به تورنمنت 
آسیا نزدیک شــویم اگر لژیونرها فرم بدنی لازم را داشته 
باشند، قطعا از آنها هم استفاده خواهم  کرد. برای من مهم 
نیســت که یک بازیکن در لیگ داخلی و یا خارجی بازی 
می کند بلکه مســاله مهم این است که بهترین عملکرد و 
توانش را برای مســابقات در اختیار داشته باشد. فرناندز 

دربااره حواشی لیگ برتر هندبال نیز گفت: من بازی های 
کمی را دیدم بنابرایــن نمی توانم قضاوت زیادی در مورد 
حاشــیه و رفتار بازیکنان داشــته باشــم. اما این مسائل 
مــرا نگران نمی کند چون من بایــد بتوانم بازیکنانم را در 
مســابقات کنترل کنم. مطمئن باشــید که هیچ گاه این 
موضوعــات در تیم ملی من رخ نخواهــد داد. این قضیه 

مسائلی نیست که بخواهیم روی آن تمرکز کنیم. 
وی در خصوص موضوع بازیکن ســالاری در تیم ملی 
هندبــال ایران افزود: من نمی توانــم قضاوتی در خصوص 
گذشــته کنم. نمی دانم و به آن ورود نمی کنم. من قوانین 
خاصی دارم و مطمئنم نیمکتی که من مربی آن باشــم، 

بازیکن سالاری در آن جایی نخواهد داشت.
سرمربی تیم ملی هندبال درباره برگزاری اولین اردوی 
تیم ملی نیز بیان کرد: اولین اردوی ما با هدف شــناخت 
بیشــتر بازیکنان در حال برگزاریســت. قرار است اردوی 
بعدی در سپتامبر برگزار شود. در ماه بعدی که تعطیلات 
فدراســیون جهانی اســت، می توانیم از همــه بازیکنان 
اســتفاده کنیم و می توانیم تیــم را ببندیم. ما چند بازی 
دوستانه هم خواهیم داشت اما بیشترین زمان آمادگی ما 

در ایران خواهد بود.
وی همچنین در خصوص سیســتم موردعلاقه اش در 

بــازی هندبال گفت: اگر بخواهیم از لحــاظ دفاع بگویم، 
دنبال بازیکنی هستم که بجنگد و ابتکار عمل داشته باشد. 
باید در عین حال روی حرکاتش کنترل داشــته باشد. در 
فاز حمله هم به کار تیمی اعتقاد دارم. همه بازیکنان مهم 
هستند. شاید بازیکنی که روی آن حساب کردیم، روزش 
نباشد. در هندبال ۷ بازیکن حضور دارند و من می خواهم 
همــه بدانند که در تیم مهم هســتند. نقطه قوت بازیکن 
ایرانی انگیزه بالای اوســت و ایران بازیکنان خوبی از نظر 

کارهای تاکتیکی در ضد حمله در اختیار دارد.
مانوئل مونتایــا در خصوص انتخاب کادر اســپانیایی 
افزود: تمام کادر من ایرانی هســتند. فدراسیون لیستی از 
مربیــان  ایرانی به من داد که من از میــان آنها کادرم را 
انتخاب کردم. همه آنها در تیم های شــناخته شده مربی 

بوده اند و خیلی خوب بازیکنان ایرانی را می شناسند. 
فرناندز در مورد امکان حضور ایران در المپیک ۲۰۲۴ 
گفت: المپیک هدف بزرگی اســت چون کار سختی است. 
من دو تجربه در المپیک دارم و در یکی از تجربه ها دیدم 
که اســپانیا با پتانسیل قوی خود نتوانست به المپیک ریو 
برســد بنابراین اکنون باید به آســیا و جهانی شدن فکر 
کنیــم. المپیک رویای بزرگی اســت که بایــد برای آن 
رویاپردازی کرد اما هدف گذاری برای المپیک دور دست 

اســت. اکنون همه تمرکز باید روی اهداف پیش رو باشد. 
اگــر قدم به قدم پیش رویم، شــاید اهداف بلندمدت هم 

قابل دسترس باشد.
وی در پایان این نشســت خبری اظهار داشت: ابتدا از 
حضور تک تک شــما خبرنگاران کمال تشکر را دارم. من 
همیشه در دسترس و هم در شرایط خوب و سخت با شما 
در ارتباط هســتم. می توانید از طریق فدراسیون با ما در 
ارتباط باشــید و اخبار تیم ملی را جویا شوید. مسئولیت 
بزرگ شــما این است که هندبال در سراسر دنیا پیشرفت 

کند. در این راه موفق باشید.
پاکدل در نشست خبری معارفه سرمربی تیم 
ملی هندبال:به وعده ای که داده بودم عمل کردم

رییس فدراســیون هندبال با تشــریح شرایط انتخاب 
مانوئل مونتایا فرناندز به عنوان سرمربی تیم ملی هندبال 

ایران، از عمل به وعده اش سخن گفت.
رییس فدراســیون هندبال در نشســت خبری مانوئل 
مونتایا فرناندز، ســرمربی تیم ملی هندبال ایران که امروز 
در این فدراســیون برگزار شد، گفت: به موفقیت هندبال 

ایران با این مربی خوشبین هستیم.
علیرضــا پاکدل با بیان اینکــه در آغاز کارم قول دادم 
که یک مربی بادانش، باتجربه و دارای شناخت از هندبال 
آسیا استخدام  کنم، اظهار داشت: از اسفند سال ۹۸ کار را 
شروع کردیم اما چند عامل بازدارنده در مورد این انتخاب 
وجود داشت. همچنین همه گیری ویروس کرونا باعث شد 

که کارمان در این زمینه سخت تر شود.
وی افزود: از ســوی دیگر مربیــان برای حضور در یک 
تیم، علاوه بر مسائل مالی به امکان موفقیت در تیم جدید 
هم فکر می کنند. متاســفانه در چند ســال اخیر هندبال 
ایران نتایج خوبــی نمی گرفت. با این وجود پس از مدتها 
مذاکره و همکاری روزبه وثوق احمدی مشــاور امور بین 
الملــل فدراســیون، مانوئل مونتایا فرنانــدز را به خدمت 

گرفتیم و به وعده ای که داده بودم، عمل کردم.
رییس فدراســیون هندبال اضافه کرد: کارنامه و رزومه 
کاری مانوئل مونتایا فرناندز مشــخص اســت. بسیاری از 
مربیان بــزرگ حال حاضر هندبال جهان شــاگردان وی 
بوده اند. شیوه بازی ایران و اسپانیا نزدیک است و به همین 
دلیل می توانیم امیدوار باشیم با این مربی هم به موفقیت 

و هم به سبک جدیدی در این ورزش دست پیدا کنیم.

بــا توجــه بــه ابــلاغ اساســنامه جدید 
فدراسیون های ورزشی مشخص نیست که آیا 
روند ثبت نام از کاندیداهای ســه فدراسیون 
تیراندازی، اســکیت و ژیمناســتیک مجدد 

انجام می شود یا خیر؟  
انتخابات سه فدراسیون  به گزارش ایسنا، 
اسکیت، تیراندازی و ژیمناستیک انجام نشده 
است و فدراسیون های اسکیت و تیراندازی با 
سرپرست اداره می شــوند و برای فدراسیون 
ژیمناســتیک نیز سرپرســتی انتخاب نشده 

است. 
البتــه ثبت نــام از کاندیداهای این ســه 
فدراســیون در مهلــت قانونی انجام شــده 
کــه با وجود گذشــت چند ماه هنــوز تایید 
صلاحیت های کاندیداها مشخص نشده است. 
علی دادگر که از ۲۰ تیر ۹۶ سکان هدایت 
فدراســیون تیرانــدازی را به دســت گرفته 
بود ۲۱ تیر ۱۴۰۰ به عنوان سرپرســت این 
فدراســیون انتخاب شــد. البته او برای دوره 

بعدی نیز کاندیدا شده است. 
علاوه بــر دادگر کمال پیمبــری، کبری 
غیاثی، حبیب مقصودی، حســین زکی زاده، 
بهــزاد ملکــی و داوود کرمی نیــز برای این 

دوره ثبت نام کرده انــد. با وجودی که بیش 
از ســه مــاه از پایان زمان ثبت نام گذشــته 
)۲۱ اردیبهشــت ۱۴۰۰( امــا هنــوز تایید 
فدراســیون  کاندیداهــای  صلاحیت هــای 

تیراندازی مشخص نشده است.
همچنیــن بــا پایان دوره ریاســت بهمن 
محمد رضایی در فدراسیون اسکیت در تاریخ 
۱۲ تیر ۱۴۰۰ فریبا مددی ۱۵ تیر به عنوان 

سرپرست فدراسیون اسکیت معرفی شد.
با پایان مهلت ثبت نام از کاندیداهای این 
فدراسیون بهمن محمدرضایی، مجید هنرجو، 
علیرضــا نصیری، محمدرضا شــیخ جعفری 
و حســن یاری نیا برای این پســت ثبت نام 

کردند.
مهلت ریاســت زهرا اینچــه درگاهی در 
فدراسیون ژیمناســتیک نیز به پایان رسیده 
اما هنوز وزارت ورزش سرپرســتی برای این 
فدراســیون انتخاب نکــرده اســت. البته با 
پایان مهلت قانونی در تاریخ ۲۱ اردیبهشــت 
۱3 کاندیدا ناصر اخــوان، امید نوید، حبیب 
نوظهــوری، مرجان همتی نژاد، الهام جعفری، 
رضا محمد کاظمی، احمد سعادتمند، محسن 
سلیمانی، زهرا اینچه درگاهی، حامد جولایی، 

کیانوش ســقراطی، مرتضی نظری و فرزین 
قاسم زاده برای این فدراسیون ثبت نام کرده  
اند اما هنوز تایید صلاحیت ها به طور رسمی 

اعلام نشده است. 
مهلت اتمام دوره ریاست این فدراسیون ها 
قبل از ابلاغ اساســنامه جدید فدراسیون های 
ورزشــی و آماتــوری بــوده و ثبت نــام از 
کاندیداهــا و انتخاب سرپرســت ها نیز طبق 
اساسنامه قبلی انجام شــده است. حال باید 
دید با ابلاغ اساســنامه جدید فدراسیون های 
آماتوری و ورزشی آیا ثبت نام از کاندیداهای 
این فدراســیون ها مجدد انجام خواهد شد یا 
خیر. البته پیش از این مهدی علی نژاد معاون 
ورزش قهرمانــی وزارت ورزش در مجمــع 
عمومی و ســالیانه هندبــال )قبل از المپیک 
۲۰۲۰( اعلام کــرده بود که انتخابات ســه 
فدراسیون ژیمناستیک، اسکیت و تیراندازی 
بعد از المپیــک و احتمالا طبق اساســنامه 

جدید انجام خواهد شد. 
وی در ایــن خصوص گفته بــود که »به 
احتمال زیاد انتخابات این ســه فدراســیون 
براساس اساسنامه جدید برگزار شود. شرایط 
اساســنامه جدید با این اساســنامه متفاوت 

اســت و در نتیجه پیش بینی این اســت که 
نیاز به تجدید ثبت نام برای این فدراسیون ها 

باشد.«
اکنــون نیــز مهــدی مســتجاب الدعوه 
مســئول امور مجامع فدراسیون های ورزشی 
درباره برگزاری مجامع انتخاباتی اســکیت و 

تیراندازی طبق اساســنامه جدید و یا قدیم 
گفت: هنوز دستوری در این خصوص نگرفته 
ایــم چون هنوز اســامی تائید صلاحیت های 
کاندیداها کامل مشــخص نشده است. تایید 
صلاحیت ها که کامل مشــخص شود در این 

خصوص تصمیم می گیریم.

به گزارش خبرگــزاری مهر، شــمارش معکوس برای 
تصمیم سرنوشت ســاز حوزه ورزش از چند روز قبل آغاز 
شــده و با ادامه بررســی صلاحیت وزرای پیشنهادی در 
مجلس به لحظات حساس خود نزدیک می شود تا مشخص 
شود که »سیدحمید سجادی هزاوه« می تواند رای اعتماد 
را از نمایندگان مجلس بگیرد یا مثل ۱۰ سال قبل با دست 

خالی صحن خانه ملت را ترک خواهد کرد.
حمید ســجادی برای اهالی ورزش چهره ای شــناخته 
شــده و نام آشناســت. مردی که در دوران جوانی عناوین 
قهرمانی پرتعــدادی را در دوومیدانی بــه کارنامه ورزش 
ایران افزود و رکوردهای ماندگاری را در آســیا و ایران به 
یادگار گذاشت. او در دوران ورزشی چهره ای محبوب بود و 

خاطرات خوشی را از خود بر جا گذاشت.
سجادی مدیریت باشــگاه سایپا را هم تجربه کرد و در 
سال ۹۰ و در دولت احمدی نژاد برای تصدی وزارت ورزش 
به مجلس پیشنهاد شد اما نتوانست رای اعتماد نمایندگان 
را بگیــرد و عرصه ورزش را برای چند ســال ترک کرد تا 

بــه فعالیت های جانبی بپــردازد و در کنارش تدریس در 
دانشگاه را هم در دستور کار قرار دهد.

حالا ســجادی در آســتانه یک محک بــزرگ و جدی 
دیگر قرار گرفته اســت. او برای دومین بار به عنوان گزینه 
پیشــنهادی راهی مجلس شده است و از روز شنبه تلاش 
برای گرفتن نظر موافق نمایندگان را آغاز کند. او بســیار 
امیدوار اســت با اســتفاده از تجربیات گذشــته این بار با 
موفقیت »مانع« آخر را رد کند و بر صندلی وزارت ورزش 

و جوانان تکیه بزند.
دونده استقامت ایران این بار حمایت خوبی را از ابراهیم 
رئیســی پشــت خود دارد که در صحن علنی مجلس به 
تمجید از ســوابق گزینه پیشنهادی اش پرداخت و حمید 
ســجادی را گزینه ای مناسب و »ورزشــی« برای وزارت 
ورزش دانست و ابراز امیدواری کرد نمایندگان مجلس به 

او رای موافق دهند.
ســجادی که از روز شــنبه تلاش ها و رایزنی هایش را 
در مجلس آغاز کرده تا نظرات موافق بیشــتری را به خود 

جلب کند، با اســتقبال اهالی ورزش مواجه شــده و اکثر 
کارشناســان، صاحب نظران، روسای فدراسیون ها، برخی 
نمایندگان مجلس و مدیران ورزش او را گزینه ای شایسته 

و مناسب برای حضور در وزارت ورزش دانسته اند.
در حالی که موافقان حضور ســجادی در وزارت ورزش 
بــا مصاحبه های پرتعداد خود ســروصدای زیــادی به راه 
انداخته اند و بر شایســته بــودن وی مُهر تاییــد زده اند، 
مخالفان او که در خانه مجلس حضور دارند سکوت کرده اند 

و در انتظار روز رای گیری هستند.
پیگیری های خبرنگار مهر از وضعیت حمید سجادی در 
آســتانه گرفتن رای اعتماد از مجلس نشان می دهد که او 
بر روی لبه تیــغ قدم برمی دارد و برای آنکه بتواند از این 
وضعیت عبور کند نیاز به رایزنی و تعامل با گروه مخالفان 

دارد تا شرایط را به سود خود تغییر دهد.
آنچه مسلم است نظر موافق اهالی ورزش هر چند که در 
روشن کردن ذهن نمایندگان تاثیرگذار است اما نمی تواند 
در تعداد آرای موافق و یا مخالف تاثیر زیادی داشته باشد 

چرا که رای نهایــی با ۲۹۰ نماینده ای خواهد بود که قرار 
است موضع خود در مورد سجادی را اعلام کنند.

روزهای باقی مانده تا رای گیری برای حمید ســجادی 
حیاتی ترین ســاعات و لحظات است تا بتواند نظر مخالفان 
خــود که از جمله افــراد تاثیرگذار مجلس نیز به شــمار 
می رونــد را برگردانــد و بر تعــداد موافقانــش بیفزاید تا 
ورزش این بار در همان مرحله اول وزیر خود را بشناســد 
و تکلیفش مشــخص شود و کار دوباره به دوره سرپرستی 
و تکرار ماجرای معرفی وزیر و مجلس و رای اعتماد و … 

کشیده نشود.

سرمربی تیم ملی هندبال:

از سطح هندبال ایران سورپرایز شدم
 روی نیمکت من بازیکن سالاری جایی ندارد

برگزاری انتخابات فدراسیون ها طبق اساسنامه جدید یا قدیم؟

حرکت گزینه وزارت ورزش و جوانان روی لبه تیغ 

پیشکســوت فوتبال ایران با اشاره به این که احساس و 
مســایل عاطفی در فوتبال حرفه ای جایگاهی ندارد، گفت: 

در این عرصه همه به فکر منافع شــخصی خود هستند و 
باید با برنامه ریزی به اهداف از پیش تعیین شــده، دست 

یافت.
»بیژن ذوالفقارنســب« روز یکشــنبه در گفت و گو با 
خبرنگار ایرنا، افزود: فوتبال حرفه  ای شرایط و ویژگی های 
خاص خود را دارد و باید بر اســاس شرایط موجود در این 
عرصه گام برداشــت. اینکه بخواهیم با احســاس یا ایجاد 
مسایل عاطفی در این راه گام برداریم انتظاری غیرمنطقی 

است و به سرانجام نخواهد رسید.
وی ادامه داد: باشگاه هایی که برنامه دارند از قبل مسیر 
و هدفشــان مشخص اســت و  در زمانی که دور برگشت 
لیگ آغاز می شود به فکر رفع مشکلات خود در فصل آتی 
هستند و حتی بازیکنان یا کادر فنی مورد نظر خود را نیز 

انتخاب می کنند. 
طبیعی اســت هر چقدر پول و منابــع مالی در اختیار 
باشــد کار ساده تر است و این در جذب بازیکنان مورد نظر 

موثر خواهد بود.
این کارشــناس فوتبال کشورمان در خصوص وضعیت 
پرســپولیس و بازیکنانی که از این تیم جدا شدند، گفت: 
شاید پرسپولیسی ها هم انتظار چنین اتفاقی را نداشتند، ۲ 
بازیکن تاثیرگذار این تیم از جمع سرخپوشان خارج شدند 

و این به دلیل همان شرایط فوتبال حرفه ای است. طبیعی 
اســت بازیکن و مربی به دنبال درآمد بیشتر و برنامه ریزی 
برای آینده حرفه ای خود است و زمانی که شما پیشنهاد به 
مراتب بالاتر با کیفیت و شــرایط بهتری دارید آن را قبول 

خواهید کرد. 
ذوالفقارنســب با تاکید بر این که برخی از باشگاه ها با 
درک درست این موضوع مشــاوران کاربلدی را در اختیار 
گرفته اند، تصریح کرد: در این شرایط هر فرد یا گروهی که 
بتواند درست تصمیم بگیرد و به موقع اقدام کند، موفق تر 
است، وقتی یک باشگاه رویه درست و سالمی را در  پیش 
بگیرد در مسیر درســتی گام بر خواهد داشت و می تواند 

انتظار موفقیت را هم داشته باشد.
سرمربی اسبق تیم ملی فوتبال ایران در خصوص شرایط 
این تیم و بازی های پیش رو گفت: در برهه ای هستیم که 
باید همه برنامه های تیم ملی اعم از دیدارهای دوســتانه، 
برنامه های تمرینی، درخواســت حضــور بازیکنانی ایرانی 
شاغل در لیگ های اروپایی و ... مشخص شده باشد تا طبق 
برنامه کارها پیش بــرود. امیدوارم تیم ملی در دیدارهایی 
که پیش رو دارد موفق عمل کند و راهی جام جهانی شود.

ذوالفقارنسب: 

مسائل احساسی در فوتبال حرفه ای جایی ندارد


